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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért akarja a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő 
Badacsonytomajnál lehetetlenné tenni több helyi telek tulajdonosának a saját ingatlanuk 
megközelítését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 24.hu portálon megjelent „Jellinek állami utakat olvasztana milliárdos badacsonyi birtokába, az
MNV máris  intézkedett„  című cikk  szerint  „levelet  kaptak  a  Badacsonytomajhoz tartozó  egyik
szőlődűlő ingatlantulajdonosai, hogy az állami vagyonkezelő több közút magánkézbe adását készíti
elő.  A  24.hu-nak  Jellinek  Dániel  milliárdos  üzletember  elmondta,  hogy  ő  kezdeményezte  a
privatizációt, de neki nem áll szándékában a közutak megvétele, csak a hozzájuk kapcsolódó út
menti területeké. A Magyar Nemzeti Vagyonkezelő (MNV) viszont – a birtokunkba jutott levele
szerint  –  eladná  a  három  szóban  forgó  közút  Jellinek  birtokával  határos  szakaszait,  ezzel
gyakorlatilag elvágva több helyi telek tulajdonosát saját ingatlanjuk megközelítésétől.”

 

Kérdezem Önt:

Miért  akarja a Magyar Nemzeti  Vagyonkezelő Badacsonytomajnál  lehetetlenné tenni több helyi
telek tulajdonosának a saját ingatlanuk megközelítését?

 

Budapest, 2023. április 23.

 

Tisztelettel:



Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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